



Product parameters: Bluetooth version: V4.2

Bluetooth battery capacity: 38 mAh

Bluetooth headset standby time: about 120 hours

Bluetooth headset standby time: about 2 hours

Bluetooth charging time: about 2 hours

Charging box of battery capacity: 400 mAh (about to a pair of Bluetooth headset with four electric) Input: 5 v / 300 mA

Output: 5 v / 300 mA Max

Transmission distance: about 10 meters

Product instructions: (1). The LED indicator

The LED indicator
Monaural matching condition: red and blue lights flashing
TWS ears matching status: red and blue lights bright at the same time
Matching success: slow blue lights flashing

(2). Key functional operation
Boot: long press the multifunctional key for about 2 seconds to boot
Shutdown: long press the multifunctional key for about 3 seconds to
turn it off
Matching mode: long press the multifunctional key for about 5
seconds into the matching condition
Answer/hang up: click the multifunction button realize calls answered
and hung up

and hung up

Call reject: double-click the multifunction button calls, as loosen the implementation calls reject

Next song: playing music to double-click the multifunction button to jump to the next song

Big/small volume: adjust the volume on the mobile phone of the volume button

(3) the bluetooth connection operation

1. Please amend the bluetooth headset and phone (or other connecting device) in the range of 1 meter, the closer the better

2. Make sure that the headset turned off, press the multifunctional key for about 5 seconds until the red/blue lights flashing, enter the match at this time To state, waiting for the connection;

[3]

## Instruction

3. Open the user's phone bluetooth function (or other bluetooth devices), and search or scanning, the mobile phoneWill search to all nearby bluetooth devices, click on the search to the headphones name: TB10, and enter the password of 0000(the most mobile phone don't need a password), after successful matching connection, headset indicator into the blue lights flashing, Said matching connection success! At this time can make phone calls, listening to music

- (4) the TWS ears join operations

  1. Please amend the bluetooth headset and phone (or other connecting device) in the range of 1 meter, the closer the better
- of 1 meter, the closer the better

  2. Ensure that the headset, long by two headphones at the same time the multifunction button until the red/blue lights flashing at the same time, this Into the headset paired, wait until one of the lamp to alternating red and blue lights flash this mainly headsets The left channel and a blue light slow flash this vice headsets right channel.

  3. Open the user's phone bluetooth function (or other bluetooth devices), and search or scanning, the mobile phone Will search to all nearby bluetooth devices, click on the search to the headphones name: TB10, and enter the password of 0000 (the most mobile phone don't need a password), after successful matching connection, headset indicator into the blue lights flashing. Said matching connection success! At this time can make phone calls, listening to musicPay attention to the bluetooth headset in TWS mode phone can only use the earphone calling.

(5) the bluetooth charging indicator 1. The charge in the bright red light 2. Charge bright blue light

#### Product warranty card

#### [ The warranty details ]

1, the date within three months of the warranty, parts such as failure occurs, the our company technical personnel
Real failure occurs under normal use, will provide free repair and spare parts

[1]

- replacement services
  2, in the following circumstances, the company will refuse to provide warranty service:
  A, the product has been wrong operation, inadvertent use or because of natural and man—made disasters such as accident led to the damage of parts.
  B, the product is not our company technicians to repair and reconstruction.
  C, product fuselage had converted, altered, or removed.
  D, the product is not in accordance with the original factory to provide the installation instructions.
- 3, this warranty card to provide free services do not include products accessories, and
- other decorative projects, etc.
  4, the company will not be responsible for any loss, damage to equipment and cause direct or indirect losses
  5, the content of the warranty card if any change, without prior notice.

## Matters needing attention

Do not use bluetooth headset fall, impact, scratch, distortion, tapping, rolling, into

Please far away from the magnet it when using bluetooth headset, electrical

rease in a way in in the insignification using bluetouth neadset, electrical appliances, and near the speaker; Try to avoid placing the bluetooth headset in extreme temperature (using the environment temperature range –  $10^{\circ}$ C –  $45^{\circ}$ C). Avoid exposing bluetooth headset in the humid environment;

[5]

# Common problems and their solutions

[2]

| The fault phenomenon                          | The cause of the problem   | The solution   |
|---|--|--|
| Can't boot/headset<br>Automatically shut down | Lack of battery  | 2–5 hours to recharge headphones                                   |
| After pairing silent                          | Pairing is not correct   | To match   |
| You can call, but bright<br>The red light     | Battery shortage appears red light hint  | Please immediately to<br>charge headphones                         |
| Charge no order                               | The charger no voltage output  | Check whether the charger plug or<br>power supply The switch is on |
| The headphones have echo                      | The volume is too big or too noisy environment                                 | Adjust the volume or change a place                                |
| Talk with noise                               | Environmental disturbance caused or<br>headsetDistance too far with the device | In a place or the headset and equipmer<br>Distance between         |
| The two sides small voice                     | The headset is not correct   | Adjust the position of the headphone                               |
| Can't listen<br>to music                      | Mobile phone does not support  | In exchange for support stereo<br>bluetooth phones                 |

[6]

# [4]





# TB10产品参数:

蓝牙版本:V4.2

蓝牙电池容量:38mAh

蓝牙耳机待机时间:约120小时

蓝牙耳机待机时间:约2小时

蓝牙充电时间:约2小时

充电盒电池容量:400mAh(约给一对蓝牙耳机充满4次电)

输入·5V/300mA 输出: 5V/300mA Max

传输距离:约10米

# TB10产品使用说明:

(1).LED指示状态 单耳配对状态: TWS双耳配对状态: 配对成功:

(2) 按键功能操作 开机:长按多功能键约2秒开机 关机:长按多功能键约2秒关机 配对模式:长按多功能键约5秒进入配对状态 接听性斯:单击多功能键实现来电接听与挂断 来电拒接:来电时快速双击多功能键松开实现来电拒接 下一曲:在播放音乐下动击多功能键跳到下一首歌 亲导士位:在手边来是被上现来等是 音量大/小: 在手机音量键上调整音量大小

3) 蓝牙连接操作 1.请将蓝牙耳机和手机(或其他的连接设备)的距离在1米的范围内,越近越好

2.确保耳机在关机状态,长按多功能键约5秒直到红/蓝灯交替闪烁,此时进入配

[3]

3.开启用户手机篮牙功能(或其他篮牙设备),并进行搜索或扫描,此时手机会搜索到附近所有的篮牙设备,点选搜索到的耳机名称:TB10,并输入密码0000(目前大部分手机不需要密码),成功配对连接后,耳机指示灯转为篮灯闪动,表示配对连接成功!此时可以进行手机电话、听歌

## (4) TWS双耳连接操作

1.请将蓝牙耳机和手机(或其他的连接设备)的距离在1米的范围内,越近越好

2.确保耳机在关机状态,同时长坡两个耳机多功能键直到红/盛灯同时亮起,此时进入左右耳机配对状态,等到其中一耳机灯转为红盛灯交替闪此耳机为主耳机左声道,另外一耳机盛灯慢闪此耳机为副耳机右声道。

3.开启用户手机蓝牙功能(或其他蓝牙设备),并进行搜索或扫描,此时手机会搜索到附近所有的蓝牙设备,点选搜索到的耳机名称:TB10,并输入密码0000(目前大部分手机不需要密码),成功配对连接后,耳机指示灯转为蓝灯闪动,表示配对连接成功!此时可以进行手机电话、听歌

[4]

注意蓝牙耳机在TWS模式下打电话只能用主耳机通话。 (5) 蓝牙充电指示 1.充电中亮红灯 2.充满电亮蓝灯

# 商品保修卡

#### 【保修细则】

一、由购买日起之三个月保修期内,机件如有发生故障时,经本公司技术人员证 实故障属正常使用下发生,将提供免费修理及零配件更换服务

[1]

- 二、在下列情况,公司将拒绝提供保修服务:
- a、产品曾被错误操作,疏忽使用或因天灾人祸等意外事件引到机件损坏。
- b、产品被非本公司技术人员修理及改造. c、产品机身号曾被转换、涂改或除去。
- d、产品不按原厂提供安装指示。
- 三、此保修卡提供之免费服务并不包括产品附件及其它装饰等项目。
- 四、本公司将不负责任何于器材损坏而招致直接或间接损失
- 五、本保修卡内容若有修改,恕不另行通知。

- 请勿将蓝牙耳机摔落、撞击、刮擦、扭曲、敲打、碾压、投入水中等。
- 使用蓝牙耳机时请将其远离磁体、电器和扬声器附近;
- 尽量避免将蓝牙耳机放置于极端温度中(使用环境工作温度范围-10℃~45℃);
- 避免将蓝牙耳机暴露在潮湿的环境中;

# 常见问题及其解决方法

[2]

| 故障现象            | 故障原因                 | 解决方法                   |
|-----------------|----------------------|------------------------|
| 不能开机/耳机<br>自动关闭 | 电池电量不足               | 对耳机进行充电2-5小时           |
| 配对后无声           | 配对不正确                | 重新配对                   |
| 可以通话,但亮<br>红指示灯 | 电池电量不足出现红灯提示         | 请立即对耳机进行充电             |
| 充电无指示           | 充电器无电压输出             | 检查充电器是否插好或电源<br>开关是否打开 |
| 耳机有回音           | 音量过大或环境过于嘈杂          | 调节音量或换一个场所             |
| 通话有杂音           | 环境干扰造成或耳机<br>与设备距离过远 | 换一个场所或将耳机与设备的<br>距离拉近  |
| 双方声音小           | 耳机配带不正确              | 调整耳机的位置                |
| 无法收听音乐          | 手机不支持                | 换支持立体声的蓝牙手机            |

[6]

[5]

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- -Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- -Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment. This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

- (1) this device may not cause harmful interference, and
- (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.